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Protokół Nr: IV/2019 

 

Nazwa sesji:  IV zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  15.03.2019 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Sala Narad 

Godzina rozpoczęcia:  08:33 

Godzina zakończenia:  12:33 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Józef Litwiński 

2. Krzysztof Gujda 

3. Ryszard Pietrucha 

4. Zenon Kociołek 

5. Stanisław Mątkowski 

6. Maria Preweda 

7. Wiesław Kuterbach 

8. Ryszard Osowski 

9. Piotr Jacyk 

10. Franciszek Bajan 

11. Antoni Mach 

12. Jan Dec 

13. Waldemar Sęga 

 

Przebieg obrad: 

 Otwarcie sesji 

1. Stwierdzenie prawomocności i przyjęcie porządku obrad 

Obrady prawomocne, porządek obrad wraz z poprawkami dot. rozszerzenia projektu uchwały o 

uzupełnienie składów osobowych komisji Rady Gminy i o informację Wójta z działalności między 

sesjami został przyjęty jednogłośnie. 

2. Ślubowanie radnego 

Radny wybrany w wyborach uzupełniających Pan Ryszard Osowski złożył ślubowanie i otrzymał 

zaświadczenie o wyborze na radnego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 
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Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

4. Zmiany w budżecie gminy na 2019 r. 

Zmiany w budżecie przedstawiła E. Słotwińska – skarbnik gminy (zał. nr 1 do protokołu). 

Pytań i dyskusji nie było. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92,31% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,69% 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Wstrzymuję się 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody lub nie wyrażenia zgody przedstawił Skarbnik Gminy 

( zał.nr 2). Rada podjęła uchwałę o pozostawieniu funduszu sołeckiego na 2020r. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92,31% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,69% 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 
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Krzysztof Gujda Wstrzymuję się 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, 

określenia inkasenta oraz wynagrodzenia za inkaso (zał. nr 3). 

Projekt uchwały przedstawionej przez Wójta Gminy zakładał obniżenie stawki opłaty targowej do 

kwoty 5 zł. Komisja Finansowa zajęła stanowisko o utrzymaniu stawki dotychczasowej. Projekt 

poddano pod głosowanie: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 3 23,08% 

Jestem przeciw 8 61,54% 

Wstrzymuję się 2 15,38% 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem przeciw 

Antoni Mach Jestem przeciw 

Maria Preweda Jestem przeciw 

Stanisław Mątkowski Jestem przeciw 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Wstrzymuję się 

Waldemar Sęga Wstrzymuję się 

Piotr Jacyk Jestem przeciw 

Jan Dec Jestem przeciw 

Józef Litwiński Jestem przeciw 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem przeciw 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielkie Oczy w 2019 r. 

Projekt uchwały przedstawił kierownik referatu Mariusz Janeczko (zał. Nr 4). Dyskusji nie podjęto. 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 
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Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy gminami na 

realizację zadań w zakresie opieki nad bezdomnymi zwierzętami. 

Projekt uchwały przedstawił kierownik referatu Mariusz Janeczko (zał. nr 5). Dyskusji i pytań nie 

było. Poddano pod głosowanie projekt uchwały: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 

Wielkie Oczy, których właścicielem  lub zarządzającym jest Gmina Wielkie Oczy, 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków. 

Projekt uchwały przedstawił kierownik referatu Mariusz Janeczko (zał. nr 6). Kierownik Referatu 

wyjaśnił, że uchwała ma charakter porządkujący i umożliwi przewoźnikom uzyskanie zgody na 

działalność na terenie gminy. Pytań nie było. Poddano pod głosowanie projekt uchwały: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 



5 

 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diety radnym (zał. nr 7). 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy, który poinformował, że został on opracowany na 

podstawie środków zabezpieczonych na ten cel w budżecie. Komisja Finansowa na posiedzeniu 

wypowiedziała się za utrzymaniem dotychczasowych diet. Diety ryczałtowe mogą powodować 

więcej posiedzeń, co zakłócałoby pracę zawodową radnych. Projekt uchwały w sprawie diet 

zryczałtowanych należy dopracować. 

Radny R. Osowski wskazał zalety diet zryczałtowanych i zaproponował spotkanie wszystkich 

komisji w celu opracowania własnego projektu. 

Podobną opinię wyraził radny W. Kuterbach popierając jednocześnie diety w formie ryczałtu. 

Radny zaproponował , aby spotkanie wszystkich komisji odbyło się jednocześnie. 

Przewodniczący Rady Gminy także zaproponował, aby zorganizować wspólne spotkanie 

wszystkich komisji i wypracować wspólne stanowisko. 

Poddano pod głosowanie uchwałę przygotowana przez Wójta Gminy: 

Odpowiedź Ilość głosów  Procent głosów 

Jestem za 0  0,00% 

Jestem przeciw 13  100,00% 

Wstrzymuję się 0  0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem przeciw 

Krzysztof Gujda Jestem przeciw 

Jan Dec Jestem przeciw 

Ryszard Pietrucha Jestem przeciw 

Wiesław Kuterbach Jestem przeciw 

Ryszard Osowski Jestem przeciw 

Maria Preweda Jestem przeciw 

Stanisław Mątkowski Jestem przeciw 

Antoni Mach Jestem przeciw 

Zenon Kociołek Jestem przeciw 

Piotr Jacyk Jestem przeciw 

Józef Litwiński Jestem przeciw 

Franciszek Bajan Jestem przeciw 
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Osoby proszące o głos 

Albert Hawrylak 

Piotr Jacyk 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale NR I/6/2018r. Rady Gminy 

Wielkie Oczy z dnia 23 listopada 2018r. w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy oraz 

ich składów osobowych (zał. nr 8). 

Projekt uchwały poszerzony o wniosek Wójta o uzupełnienie składów osobowych komisji o 

dwóch radnych był poddany pod głosowanie dwukrotnie. 

W pierwszym etapie poddano pod głosowanie projekt uchwały mówiący o skreśleniu ze składów 

osobowych komisji radnych pełniących funkcje przewodniczących komisji 

i wiceprzewodniczących rady. Wynik głosowania poniżej: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 3 23,08% 

Jestem przeciw 8 61,54% 

Wstrzymuję się 2 15,38% 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem przeciw 

Zenon Kociołek Jestem przeciw 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem przeciw 

Ryszard Pietrucha Jestem przeciw 

Jan Dec Wstrzymuję się 

Wiesław Kuterbach Jestem przeciw 

Stanisław Mątkowski Wstrzymuję się 

Krzysztof Gujda Jestem przeciw 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem przeciw 

Franciszek Bajan Jestem przeciw 

 

Następnie przystąpiono do drugiej części uchwały. Radny S. Mątkowski zgłosił kandydaturę radnego 

Z. Kociołka do składu osobowego Komisji Finansowej. Wójt zaproponował kandydaturę 

Przewodniczącego Rady Gminy do Komisji Finansowej. Radny P. Jacyk zauważył ,że w trakcie 

powoływania komisji pozostawiono wakat w Komisji Skarg i Wniosków i zaproponował powołanie do 

jej składu nowo wybranego radnego. 

Radny W. Kuterbach zaproponował, aby radni sami zdecydowali . do której komisji chcą przynależeć. 

Jednocześnie zaproponował, aby radny R. Osowski pracował w dwóch komisjach finansowej i 

oświatowej. Radny R. Osowski wyraził zgodę. 

Uchwałę o uzupełnienie składu osobowego komisji finansowej o radnego R. Osowskiego i Z. Kociołka 

przegłosowano jednogłośnie. Uchwałę o uzupełnienie składu osobowego komisji oświaty o radnego 

R. Osowskiego przegłosowano jednogłośnie. 

Radny R. Osowski zaproponował, aby spotkanie wszystkich komisji w sprawie ustalenia diet odbyło 

się społecznie. Radni poparli propozycję radnego. 
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12. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2018 r. 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny W. Kuterbach (zał. nr 9) 

 Pytań nie było. 

 

13. Uchwalenie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wielkie Oczy na 2019 r. (zał. nr 10). 

Plan pracy radni otrzymali w materiałach na sesję. Nie wniesiono uwag do projektu uchwały i 

poddano pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 

drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso ( zał. nr 10). 

 Projekt uchwały przedstawił kierownik referatu Mariusz Janeczko informując, że na spotkaniu 

sołtysów część z nich z pewnych względów nie wyraziła zgody na sprawowanie funkcji inkasenta. 

Aby podjąć uchwałę musi być zgoda wszystkich sołtysów. Cześć sołtysów wyraziła chęć 

pobierania opłat, ale bez inkasa. Skarbnik Gminy przedstawiła stanowisko Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, które nie dopuszcza pełnienia funkcji inkasenta bez wynagrodzenia. 

 Poddano pod głosowanie projekt uchwały: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 0 0,00% 

Jestem przeciw 13 100,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem przeciw 

Stanisław Mątkowski Jestem przeciw 

Maria Preweda Jestem przeciw 

Wiesław Kuterbach Jestem przeciw 

Krzysztof Gujda Jestem przeciw 

Franciszek Bajan Jestem przeciw 
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Ryszard Pietrucha Jestem przeciw 

Antoni Mach Jestem przeciw 

Waldemar Sęga Jestem przeciw 

Jan Dec Jestem przeciw 

Piotr Jacyk Jestem przeciw 

Józef Litwiński Jestem przeciw 

Ryszard Osowski Jestem przeciw 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy 

Wielkie Oczy (zał. nr 11). Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy. W związku z niepodjęciem 

uchwały wcześniejszej dot. inkasentów, skreślono w projekcie pkt. 3 mówiący o pobieraniu opłat 

przez inkasentów. Pytań nie było. Poddano pod głosowanie: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy ( zał. nr 12). 

Projekt uchwały przedstawił kierownika referatu – Mariusz Janeczko. W dyskusji głos zabrał 

radny W. Kuterbach, który zapytał czy osoba wydzierżawiająca jest mieszkańcem gminy? 

Dzierżawa dotyczy mieszkańca Gminy. Poddano pod głosowanie projekt uchwały: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 
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Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 

3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy ( zał. nr 13). Projekt uchwały przedstawił kierownik referatu M. Janeczko. Uchwałę 

podjęto jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021 (zał. 

nr 14). 

Program przedstawił kierownik GOPS G. Senyk. Pytań nie było. Głosowanie: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

na terenie Gminy Wielkie Oczy (zał. nr 15). Projekt uchwały przedstawił inspektor UG 

K. Bołotiuch. Radny R. Osowski zapytał, czy ustalenie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych nie spowoduje, że przedsiębiorcy, którzy będą chcieli prowadzić 

działalność w naszej gminie nie otrzymają zezwolenia. W chwili obecnej jest wolne dwa punkty. 

K. Bołotiuch wyjaśnił, że Gmina zgodnie z ustawą powinna dążyć do ograniczenia punktów 

sprzedaży napojów alkoholowych dlatego zaproponowano jak w projekcie. Głosowanie: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 10 76,92% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 3 23,08% 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Wstrzymuję się 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Wstrzymuję się 

Jan Dec Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Wstrzymuję się 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 
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20. Podjęcie uchwały w sprawie zasad usytuowania na terenie gminy miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych (zał. nr 16). Projekt uchwały przedstawił inspektor UG K. Bołotiuch. 

W dyskusji głos zabrał radny P. Jacyk, który zaproponował zmniejszenie odległości od miejsca 

sprzedaży alkoholu do 20 m. K. Bołotiuch wyjaśnił ,że konsultacje w sołectwach były 

przeprowadzone do odległości 30m. Rady A. Mach zapytał czy place OSE są traktowane jako 

place zabaw i czy jest zachowana odległość od punktu sprzedaży alkoholu. Pracownik 

odpowiedział twierdząco i przedstawił jak mierzy się odległość. Poddano pod głosowanie projekt 

uchwały: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 84,62% 

Jestem przeciw 1 7,69% 

Wstrzymuję się 1 7,69% 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem przeciw 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Wstrzymuję się 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie projektu zmiany uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą Prawo 

Oświatowe na okres od 1 września 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r. (zał. nr 17). Projekt uchwały 

przedstawiła dyrektor GZEAS Aneta Juraszek. Rada jednogłośnie podjęła uchwałę. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 
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Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji Projektu pn.: 

"Poprawa stanu przyszkolnej infrastruktury sportowej Publicznej Szkoły Podstawowej w 

Łukawcu poprzez przebudowę sali gimnastycznej wraz z sanitariatami i zapleczem szatniowym" 

i złożenie wniosku o jego dofinansowanie ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej w 

ramach programu "Sportowa Polska_ Program rozwoju lokalnej infrastruktury sportowej 

Edycja 2019" oraz w sprawie zabezpieczenia środków niezbędnych na realizację Projektu w 

przypadku jego umieszczenia na liście rankingowej i otrzymania decyzji o przyznaniu 

dofinansowania (zał. nr 18). Projekt uchwały przedstawił kierownik referatu M. Janeczko 

informując jednocześnie o zakresie prac jakie w projekcie można ująć, o kosztach 

kwalifikowanych. W sprawie celowości przystąpienia do projektu wypowiedział się dyrektor ZSP 

w Łukawcu D. Bogusz. Przewodniczący Komisji Finansowej poinformował zebranych, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn.: "Adaptacja, 

poprawa standardu i wyposażenie jadalni dla uczniów Publicznej Szkoły Podstawowej w 

Łukawcu" i złożenie wniosku o jego dofinansowanie ze środków budżetu państwa w ramach 

wieloletniego rządowego programu "Posiłek w Szkole i w domu" na lata 2019-2023 oraz w 

sprawie zabezpieczenia środków niezbędnych na realizację Projektu w przypadku jego 

umieszczenia na liście rankingowej i otrzymania decyzji o przyznaniu dofinansowania ( zał. nr 

19). Projekt uchwały przedstawił kierownik referatu M. Janeczko, informując jednocześnie o 

możliwości pozyskania środków w wysokości 80% na doposażenie stołówki. Przewodniczący 

Komisji Finansowej przedstawił pozytywne stanowisko komisji w powyższej sprawie. Głosowanie: 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie na rzecz Gminy Wielkie Oczy 

odpłatnej służebności przesyłu na części nieruchomości położonych w Kobylnicy Ruskiej ( zał. nr 

20). 

Projekt uchwały przedstawił kierownik referatu M. Janeczko, informując zebranych, że temat 

został omówiony przy propozycjach zmiany w budżecie i dot. budowy oświetlenia ulicznego w 

Kobylnicy Ruskiej. Uchwałę poddano pod głosowanie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92,31% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,69% 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Wstrzymuję się 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 
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Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

25. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego 

(zał. nr 21) przedstawił dyrektor GZEAS A. Juraszek. Dodatkowych informacji udzieliła 

J. Pałczyńska - dyrektor ZSP w Wielkich Oczach. W dyskusji głos zabrał radny P. Jacyk pytając czy 

wygaszanie gimnazjów spowoduje zwalnianie nauczycieli. Dyrektor ZSP w Łukawcu odpowiedział, 

że wygaszanie gimnazjów nie spowoduje znaczących zmian kadrowych, ani zwolnienia 

nauczycieli. 

 

26. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Wielkie Oczy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie za 2018 r (zał. nr 22). Radny R. Osowski poinformował zebranych, 

że w przyszłym roku LKS GWIAZDA będzie obchodził 50 lecie działalności i potrzebne będą 

dodatkowe środki na organizację święta. 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 
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27. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami ( zał. nr 23). 

 Przeprowadzenie wyborów na sołtysów, w których brało udział bardzo dużo mieszkańców za co 

serdecznie dziękuję: 

1. Wólka Żmijowska – Stanisław Sus 

2. Łukawiec – Stanisław Mokrzycki 

3. Kobylnica Wołoska – Piotr Jacyk 

4. Wielkie Oczy – Franciszek Furman 

5. Żmijowiska – Katarzyna Lechocińska-Żywiak 

6. Skolin – Jan Dewojno 

7. Potok Jaworowski – Stanisław Folta 

8. Kobylnica Ruska – Daniel Borek 

9. Majdan Lipowiecki – Marek Pankiewicz 

10. Bihale – Mateusz Tworko 

 

 Uczestnictwo w:  

 - zebraniach walnych OSP  

 - Dzień Kobiet 

- Dni babci i dziadzia  

- Spotkania opłatkowe 

Wniesienie poprawek do wykonawcy o usunięcie usterek w przedszkolu i świetlicy w Skolinie 

Uczestnictwo w obradach LGD i Ziemi Lubaczowskiej 

Wystawienie działek na sprzedaż 

Przyjmowanie mieszkańców i interesantów  

Została wykonana koncepcja zagospodarowania parku w Łukawcu 

Konferencja Podkarpackiego Stowarzyszenia Samorządów Terytorialnych 

Został sporządzony projekt o dofinansowanie remontu stołówki w Łukawcu 

Spotkanie z sołtysami – skrót ze spotkania nt. wynajmu 

Ferie w CK 

Spotkanie z Nadleśniczym w sprawie drogi w K. Wołoskiej 

Wnioski o drogi 

Szkolenie RIO Łańcut 

Przeprowadzenie wyborów na radnego: wygrana Pana Ryszarda Osowskiego 

Wykonanie przetargu na zrywkę drzewa 

Zatrudnienie geodety i radcy prawnego 

Zakup płyt betonowych na podjazd do przedszkola 

Ogłoszenie przetargu parkingu w Łukawcu 

 

28. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski z poprzedniej sesji. 

Wójt omówił odpowiedzi na interpelacje radnych, które były złożone na poprzedniej sesji. 
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29. Wnioski i interpelacje radnych stanowią załącznik nr 24 do protokołu. 
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30. Zakończenie obrad. 

. 


